

would be placed before the House to-morrow he would not now answer them, but he believed he would be able to show that there had been no extravagance or unnecessary delay on the part of the Commissioners. He thought it would be more convenient that a general discussion should take place when the papers were brought down, and therefore he declined being drawn into a premature discussion at this time.

#### FINANCIAL RELATIONS OF PROVINCES

**Mr. Blake** rose to move an address to Her Majesty, to cause a measure to be submitted to the Imperial Parliament, providing that the Parliament of Canada shall not have the power to disturb the financial relations established by the British North America Act between Canada and the several Provinces, as altered by the Act respecting Nova Scotia.

**Hon. Sir George-É. Cartier** requested the hon. member to allow the motion to stand over, on account of the illness of Sir John A. Macdonald.

**Mr. Blake** consented.

#### SUMS PAID FOR BARRACKS

**Mr. Blake** moved an address for a return of all sums paid by the Government of Canada for Barracks for the Imperial troops between Jan. 1861 and Jan. 1869.

**Hon. Sir George-É. Cartier** suggested an addition: the amount Government is liable now for the maintenance of barracks.

Motion passed.

#### RIDEAU HALL AND SPENCERWOOD

**Mr. Jones (Leeds and Grenville)** moved an address for a statement of costs and charges connected with the repairs, etc., of Rideau Hall and Spencerwood. He said the Governor General's salary was now \$50,000, and that should be sufficient to cover all the expenses of his establishments.

Carried.

#### LIABILITIES OF LATE PROVINCE

**Mr. Blake** moved for statements in detail of all payments made by the Government of Canada on account of liabilities of the late Province of Canada since 30th June, 1869. He cited from returns laid before the House, to the effect that a large number of old claims against the late Province of Canada which had been

[Mr. Walsh—M. Walsh.]

n'y répondrai pas maintenant. Je crois cependant pouvoir démontrer qu'il n'y a pas eu de gaspillage ou de retard indu de la part des commissaires. Je juge préférable qu'une discussion générale ait lieu lorsque les documents auront été présentés; maintenant, ce serait prématuré.

#### RELATIONS FINANCIÈRES DES PROVINCES

**M. Blake** se lève et présente une Adresse à Sa Majesté visant à soumettre au Parlement impérial un projet de loi qui prévoit que le Parlement du Canada ne sera pas habilité à changer les relations financières établies par l'Acte de l'Amérique du Nord britannique entre le Canada et les différentes provinces, comme les modifie la Loi relative à la Nouvelle-Écosse.

**L'honorable sir George-É. Cartier**—L'honorable député accepte-t-il que la motion soit réservée, en raison de la maladie de sir John A. Macdonald?

**M. Blake**—J'accepte.

#### SOMMES PAYÉES POUR LES CASERNES

**M. Blake**—Je présente une demande de remboursement de toutes les sommes payées entre janvier 1861 et janvier 1869 pour les casernes des troupes impériales par le Gouvernement du Canada.

**L'honorable sir George-É. Cartier**—Je propose une adjonction: le montant dont le Gouvernement est redevable maintenant pour l'entretien des casernes.

La motion est adoptée.

#### RIDEAU HALL ET SPENCERWOOD

**M. Jones (Leeds et Grenville)**—Je demande la production d'un état de frais et de dépenses relatif aux réparations, etc., faites à Rideau Hall et à Spencerwood. Selon moi, le traitement du Gouverneur général qui est maintenant de \$50,000, doit suffire à couvrir les dépenses afférentes à ses résidences.

Motion adoptée.

#### OBLIGATIONS DE L'ANCIENNE PROVINCE

**M. Blake**—Je demande la production des états détaillés de tous les paiements effectués depuis le 30 juin 1869 par le Gouvernement du Canada pour le compte de l'ancienne Province du Canada. Les dossiers présentés à la Chambre montrent qu'un grand nombre de vieilles réclamations à l'ancienne Province du Canada,